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PROTOKÓŁ
Z POSIEDZENIA

KOMISJI BUDŻETOWEJ I ROZWOJU GOSPODARCZEGO
RADY POWIATU NOWOTOMYSKIEGO

z dnia 29 października 2024 r.

Ad. 1. Otwarcie Komisji i stwierdzenie quorum.
Przewodniczący Komisji Budżetowej i Rozwoju Gospodarczego — Adam Jane It otworzył

posiedzenie Komisji Budżetowej i Rozwoju Gospodarczego, które odbyło się w dniu 29
października 2024 r. i powitał członków Komisji, Sekretarza Powiatu — Ewę Bąbelek, Główną
Księgową Starostwa Powiatowego — Iwonę Szyndler, Inspektora Wydziału Inwestycji — Annę
Fricz, Kierownika Wydziału Komunikacji Społecznej — Kamila Kafka oraz pracownika Biura
Obsługi Rady i Zarządu Powiatu.

Przewodniczący Komisji Budżetowej i Rozwoju Gospodarczego poinformował, że radni
otrzymali proponowany porządek obrad wraz z materiałami na tablety i poprosił członków
Komisji o potwierdzenie swojej obecności drogą elektroniczną.

Przewodniczący poinformował, że na sali obecnych jest 7 członków Komisji i stwierdził
quorum oraz prawomocność obrad.

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu.

Ad. 2. Omówienie propozycji zadań inwestycyjnych na 2025 rok oraz planowanych źródeł ich
finansowania.

Przewodniczący poprosił Inspektora Wydziału Inwestycji — Annę Fricz o zabranie głosu.
Inspektor Wydziału Inwestycji omówiła propozycje zadań inwestycyjnych na 2025 rok

oraz planowanych źródeł ich finansowania.
Przewodniczący zapytał, czy do przedstawionej informacji są pytania?
Komisja podjęła dyskusję na temat zadania inwestycyjnego dot. przebudowy drogi nr

2716P w Gminie Kuś lin realizowanego przez Gminę Kuś lin, rozbudowy drogi powiatowej nr
2755P w zakresie budowy ścieżki pieszo - rowerowej na odcinku Boruja Nowa — Jabłonna,
zadaniach planowanych do realizacji w ramach wydatków niewygasających w 2025 roku,
przebudowy pasa drogowego drogi powiatowej nr 2720P w m. Chrośnica, a także dokumentacji
projektowej dot. rozbudowy i przebudowy drogi powiatowej na 2709P Opalenica — Lwówek.
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W dyskusji udział wzięli: radny Sylwester Kamyszek, starosta Andrzej Wilkoński,
przewodniczący Komisji Adam Jane lt, główna księgowa Starostwa Powiatowego Iwona Szyndler,
radny Lech Sadowski oraz inspektor Wydziału Inwestycji Anna Fricz.

Ad 3. Sprawozdanie i raport z monitoringu Strategii Rozwoju Społeczno - Gospodarczego
Powiatu Nowotomyskiego na lata 2018 - 2028 za lata 2018 - 2023.

Przewodniczący poprosił Kierownika Wydziału Komunikacji Społecznej o zabranie głosu.
Kierownik Wydziału Komunikacji Społecznej omówił sprawozdanie i raport z

monitoringu Strategii Rozwoju Społeczno - Gospodarczego Powiatu Nowotomyskiego na lata
2018 - 2028 za lata 2018 - 2023.

Przewodniczący zapytał, czy do przedstawionej informacji są pytania?
Nikt się nie zgłosił.

Inspektor Wydziału Inwestycji i Kierownik Wydziału Komunikacji Społecznej o godzinie
9.27 opuścili posiedzenie Komisji.

Ad. 4. Opracowanie planu pracy Komisji na rok 2025.
Przewodniczący poinformował, że radni otrzymali propozycję planu pracy Komisji na

2025 rok w wersji elektronicznej i zapytał, czy są jakieś pytania lub uwagi? Przewodniczący
dodał, że tematy ujęte w przedmiotowym planie zostały zaproponowane przez dyrektorów
jednostek organizacyjnych Powiatu oraz kierowników poszczególnych wydziałów Starostwa
Powiatowego w Nowym Tomyślu.

Radny Sylwester Kamyszek zaproponował, aby dodać do zaproponowanego planu pracy
Komisji temat dot. informacji z realizacji zadań Powiatowego Ośrodka Dokumentacji

Geodezyjnej i Kartograficznej w Nowym Tomyślu.
Członkowie Komisji przyjęli plan pracy Komisji na 2025 rok zaproponowany przez

dyrektorów jednostek i kierowników wydziału Starostwa wraz z tematem zasugerowanym
przez radnego Sylwestra Kamyszka.

5. Analiza materiałów na sesję i zaopiniowanie projektów uchwał Rady Powiatu:
a) Sprawozdanie Starosty Nowotomyskiego z działalności Zarządu Powiatu

Nowotomyskiego w okresie międzysesyjnym.
Przewodniczący zapytał, czy do sprawozdania są pytania?
Radny Lech Sadowski zapytał, czy spotkanie w sprawie stanu przygotowania

dokumentacji projektowej dla zadania pn.: „Przebudowa drogi powiatowej nr 2709P Opalenica-
Lwówek - dokumentacja projektowa" miało miejsce na posiedzeniu Zarządu?

Starosta odpowiedział, że nie. Starosta dodał, że ze spotkania został sporządzony
protokół, który zostanie umieszczony na tabletach do wiadomości dla wszystkich radnych.
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b) Sprawozdanie z działalności szkół i placówek oświatowych w Powiecie
Nowotomyskim. Funkcjonowanie szkól i placówek oświatowych niepublicznych.
Przewodniczący poprosił Dyrektora Powiatowego Centrum Usług Wspólnych w Nowym

Tomyślu o zabranie głosu.
Dyrektor PCUW przedstawił sprawozdanie z działalności szkół i placówek oświatowych w

Powiecie Nowotomyskim wraz z informacją z funkcjonowania szkół i placówek oświatowych
niepublicznych.

Przewodniczący zapytał, czy do przedstawionych informacji są pytania?
Komisja podjęta dyskusję na temat kosztów utrzymania poszczególnych oddziałów

szkolnych oraz braków kadrowych wśród nauczycieli.

c) Projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu Powiatu Nowotomyskiego na rok 2024.
Przewodniczący poprosił Główną Księgową Starostwa Powiatowego o zabranie głosu.
Główna Księgowa Starostwa Powiatowego poinformowała, że w celu dostosowania do

potrzeb wynikających z realizacji budżetu dokonuje się zmian w planach budżetowych:
- Starostwa Powiatowego w Nowym Tomyślu,
- Zespołu Szkół nr 1 w Nowym Tomyślu,

Zespołu Szkół nr 2 w Nowym Tomyślu,
Zespołu Szkól nr 1 w Zbąszyniu,

- Zespołu Szkół Rolnicze Centrum Kształcenia Ustawicznego w Trzciance,
Specjalnego Ośrodka Szkolno - Wychowawczego w Zbąszyniu,

- Poradni Psychologiczno - Pedagogicznej w Nowym Tomyślu,
- Powiatowego Centrum Usług Wspólnych w Nowym Tomyślu,

Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Nowym Tomyślu,
- Powiatowego Centrum Sportu w Nowym Tomyślu,

Powiatowego Zespołu do Spraw Orzekania o Niepełnosprawności w Nowym Tomyślu,
- Komendy Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej w Nowym Tomyślu.

Główna Księgowa omówiła poszczególne zmiany.
Przewodniczący zapytał, czy do projektu uchwały są pytania?
Radny Lech Sadowski zwrócił uwagę, że w budżecie Powiatu pozostały niewykorzystane

środki na wynagrodzenia nauczycieli i zapytał, z czego to wynika?
Dyrektor PCUW odpowiedział, że rok szkolny trwa od września do czerwca, w związku z

tym środki finansowe przeznaczone na wynagrodzenia nauczycieli od września do grudnia w
planowanym budżecie na przyszły rok są jedynie szacunkowe. Dodatkowo, wynagrodzenia
chorobowe pracowników przebywających na zwolnieniach lekarskich trwających ponad miesiąc
czasu pokrywane są przez Zakład Ubezpieczeń Społecznych. Nieobecności nauczycieli wpływają
również na oszczędności związane z niewypłacaniem wynagrodzeń za godziny nadliczbowe.
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Przewodniczący zapytał, czy są jeszcze jakieś pytania?
Nikt się nie zgłosił.
Przewodniczący poddał projekt uchwały pod glosowanie.

Głosowano w sprawie
Projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu Powiatu Nowotomyskiego na rok 2024
Wyniki glosowania

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne

ZA (7)
Adam Frąckowiak, Mateusz Jandy, Adam Janelt, Sylwester Kamyszek, Lech Sadowski, Jakub
Skrzypczak, Andrzej Wilkoński
PRZECIW (0)

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0)

BRAK GŁOSU (0)
NIEOBECNI (0)

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmiany
budżetu Powiatu Nowotomyskiego na rok 2024.

d) Projekt uchwały w sprawie uchwalenia zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej
Powiatu Nowotomyskiego na lata 2024 — 2035.
Przewodniczący poprosił Główną Księgową Starostwa Powiatowego w Nowym Tomyślu

o zabranie głosu.
Główna Księgowa Starostwa Powiatowego poinformowała, że w zaproponowanym

projekcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu

Nowotomyskiego na lata 2024 — 2035 zaproponowano zmianę w zadaniu wieloletnim pn.
„Ubezpieczenie Majątku i Odpowiedzialności Cywilnej Powiatu Nowotomyskiego i Podległych
Jednostek Organizacyjnych na lata 2022 —2025.

Przewodniczący zapytał, czy do przedmiotowego projektu uchwały są pytania?
Nikt się nie zgłosił.
Przewodniczący poddał projekt uchwały pod glosowanie.

Głosowano w sprawie
Projekt uchwały w sprawie uchwalenia zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Powiatu
Nowotomyskiego na lata 2024 — 2035
Wyniki glosowania

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne

ZA (7)
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Adam Frąckowiak, Mateusz Jandy, Adam Jane It, Sylwester Kamyszek, Lech Sadowski, Jakub
Skrzypczak, Andrzej Wilkoński
PRZECIW (0)

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0)
BRAK GŁOSU (0)
NIEOBECNI (0)

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie uchwalenia
zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Powiatu Nowotomyskiego na lata 2024 — 2035.

e) Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej
Gminie Miedzichowo.

Sekretarz Powiatu omówiła treść projektu uchwały.
Przewodniczący zapytał, czy do projektu uchwały są pytania?
Pytań nie było.
Przewodniczący poddał projekt uchwały pod glosowanie.

Glosowano w sprawie

Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie
Miedzichowo,

Wyniki glosowania

ZA: 7, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne

ZA (7)

Adam Frąckowiak, Mateusz Jandy, Adam Janelt, Sylwester Kamyszek, Lech Sadowski, Jakub
Skrzypczak, Andrzej Wilkoński
PRZECIW (0)

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0)

BRAK GŁOSU (0)
NIEOBECNI (0)

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmiany
uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Miedzichowo.

f) Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie darowizny nieruchomości
stanowiącej własność Powiatu na rzecz Gminy Nowy Tomyśl.
Sekretarz Powiatu omówiła treść przedmiotowego projektu uchwały.
Przewodniczący zapytał, czy do projektu uchwały są pytania?
Nikt się nie zgłosił.
Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie.

Glosowano w sprawie
S



Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie darowizny nieruchomości
stanowiącej własność Powiatu na rzecz Gminy Nowy Tomyśl
Wyniki głosowania
ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne

ZA (7)
Adam Frąckowiak, Mateusz Jandy, Adam Janelt, Sylwester Kamyszek, Lech Sadowski, Jakub
Skrzypczak, Andrzej Wilkoński
PRZECIW (0)

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0)
BRAK GŁOSU (0)
NIEOBECNI (0)

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie wyrażenia
zgody na dokonanie darowizny nieruchomości stanowiącej własność Powiatu na rzecz Gminy
Nowy Tomyśl.

g) Informacja Przewodniczącego Rady Powiatu Nowotomyskiego oraz Starosty

Nowotomyskiego o złożonych oświadczeniach majątkowych za 2023 rok.
Przewodniczący poinformował, że informacja Przewodniczącego Rady Powiatu

Nowotomyskiego oraz Starosty Nowotomyskiego o złożonych oświadczeniach majątkowych za
2023 rok będzie przedstawiona na najbliższej sesji Rady Powiatu.

Ad. 6. Wnioski i opinie Komisji:

a) zaopiniowanie wniosku o nadanie tytułu "Zasłużony dla Powiatu Nowotomyskiego".
Przewodniczący zapytał, czy ktoś z radnych chce zabrać głos?
Nikt się nie zgłosił.
Przewodniczący poddał wniosek o nadanie tytułu „Zasłużony dla Powiatu

Nowotomyskiego" pod głosowanie.
Glosowano w sprawie

zaopiniowanie wniosku o nadanie tytułu "Zasłużony dla Powiatu Nowotomyskiego".
Wyniki glosowania

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne

ZA (7)
Adam Frąckowiak, Mateusz Jandy, Adam Janelt, Sylwester Kamyszek, Lech Sadowski, Jakub
Skrzypczak, Andrzej Wilkoński
PRZECIW (0)

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0)
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BRAK GŁOSU (0)
NIEOBECNI (0)

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała wniosek o nadanie tytułu „Zasłużony
dla Powiatu Nowotomyskiego" (dla Zgromadzenia Sióstr Służebniczek Niepokalanego Poczęcia
Najświętszej Maryi Panny, Prowincja św. Józefa w Pleszewie ).

Ad. 7. Sprawy różne:
a) Informacja na temat liczby i miejsca urodzeń dzieci w 2022 oraz 2023 roku

zameldowanych na terenie powiatu nowotomyskiego.

Komisja podjęła dyskusję na temat spadkowej tendencji urodzeń dzieci oraz zawieszenia
oddziału noworodkowego i części położniczej oddziału położniczo — ginekologicznego SP ZOZ w
Nowym Tomyślu.

Przewodniczący zapytał, czy ktoś jeszcze chce zabrać głos?
Nikt się nie zgłosił.

Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodniczący zakończył posiedzenie Komisji.

Przygotowała: Patrycja Dembniak

Przewodńiczący
Komisji Budżetowej

i Rozwoju Gospódarczegcy
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Adam Janelt
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